
 

 

 

Beste aanwezigen,         11 april 2023 

 
Welkom bij SKC Merwede/Multiplaat. Voor mij nu eens niet extern maar een soort 
thuiswedstrijd bij mijn eigen club in onze eigen accommodatie. 
 
Vanavond ben ik hier omdat we uitgenodigd zijn om voorafgaand aan jullie 
vergadering iets te zeggen. Dit doe ik graag omdat er voor onze vereniging veel op 
het spel staat. 
Jullie zijn hier om het ontwikkelperspectief gemeentelijke sportaccommodaties te 
bespreken. Dit ontwikkelperspectief lijkt samen met de omgevingsvisie grote 
gevolgen te gaan hebben voor onze vereniging. 
 
Gevolgen waar niet alleen ik; maar ook mijn medebestuursleden én leden ons grote 
zorgen over maken. 
Vanavond wil ik drie punten van zorg aanhalen. 

1. Onze accommodatie. 
2. Omissies in het ontwikkelperspectief gemeentelijke sportaccommodaties en 

daarmee onze twijfels over de zorgvuldigheid. 
3. Het actief benaderen van ons als vereniging door de gemeente. 

 
De eerste zorg: 
De eerste zorg betreft onze huidige accommodatie. 
In de omgevingsvisie staat precies op deze plek een appartementencomplex 
ingetekend.  
Door de aanleg van een verbindingsweg lijkt er maar erg weinig ruimte over te 
blijven om alle huidig gevestigde verenigingen en bedrijven ook in de toekomst op 
deze plek vergelijkbare huisvesting te bieden. 
Weet dat dit een voor ons een belangrijke plek binnen Sliedrecht is. Enerzijds omdat 
dit clubhuis door en voor leden is gebouwd én recent helemaal is verbouwd. Dit 
doen we ‘met elkaar en voor elkaar’.  
Voor velen van u voelt uw eigen huis hopelijk als een thuis waar het fijn is om te zijn. 
Weet dat wij dit ook zo voelen voor dit clubhuis. Het is niet zomaar een gebouw van 
stenen met een beetje schroothout aan de wand. 
 
Ons ledenaantal staat op dit moment op de teller van 431. Hiervan zijn er 154 
jeugdleden, dit is voor de snelle rekenaars onder u ruim 37%. Natuurlijk vragen 
ouders aan hun kind welke sport ze willen uitoefenen, maar als bestuur weten we 
dat veel ouders hun kinderen soms nét een ander duwtje geven omdat de locatie zo 
centraal ligt. 
Bij nieuwe leden moeten we het hebben van jeugd aanwas. 
U kunt zich dus voorstellen dat deze locatie voor ons van groot belang is.  
 
De tweede zorg. 
De tweede zorg betreft het ontwikkelperspectief sportaccommodaties.  



Hierin staat een belangrijk item fout omschreven waardoor wij twijfelen aan de 
zorgvuldigheid in de totstandkoming van dit document. 
In het document staat beschreven, ik citeer: 
“Sportpark Thorbecke kenmerkt zich door een gesloten en monofunctioneel 
karakter”. 
“Alles zit dicht als het niet gebruikt wordt door de gebruiker”. 
Vervolgens wordt de suggestie gedaan dat het park een functie kan hebben voor 
andere sporters en recreanten.  
Wij stellen onze accommodatie beschikbaar voor een kinderdagverblijf waarvan de 
kinderen overdag kunnen komen. Daarnaast organiseren we schoolkorfbal.  
Scholengemeenschap de Grienden gebruikt de accommodatie voor 
bewegingsonderwijs, de avondvierdaagse start en finisht op ons terrein, er zijn 
scootmobiel-trainingen, fiets- en verkeersexamens, we stellen onze ruimte 
beschikbaar voor Knots, voor een schaaktoernooi van de buren, en de 
vogelvereniging vergadert en exposeert hier. Naar mijn idee is er te weinig 
veldonderzoek gedaan! 
 
De derde zorg. 
Het actief benaderen van ons als vereniging door de gemeente. 
Ik heb al eens eerder ingesproken en aangegeven dat het zeer wenselijk is als de 
gemeente ons als vereniging actief zou benaderen bij min of meer belangrijke zaken 
en dat hier een concreet participatieplan aan ten grondslag ligt. 
Ik wil hier wederom een appèl op doen. 
Het besturen van een vereniging is bijna een dagtaak. Enerzijds door steeds 
uitbreidende wet- en regelgeving en anderzijds omdat vrijwilligers steeds moeilijker 
te vinden zijn. 
 
Drie punten van zorg: 

1. Onze huidige accommodatie 
2. Omissies in het ontwikkelperspectief sportaccommodaties 
3. Actief benaderen en betrekken van ons als vereniging middels een concreet 

communicatie en participatieplan! 
 
Ik hoop dat u allen deze drie zorgen in uw achterhoofd wilt meenemen.  
In ieder geval vanavond maar vooral ook in de uitwerking van verdere plannen. 
 
Dank voor uw aandacht. 
 
Namens het bestuur en leden SKC Merwede/Multiplaat 
 
Adri Lugthart  
Voorzitter 

 


